
Rapportage: Clusters > 3. Toezeggingen

Cluster Naam Omschrijving Medewerkers Stand van zaken Startdatum Einddatum

3. Toezeggingen T 2017-05-29 Project M2A 8-6-2017 12:12:07:

Wethouder Meijer heeft terugkoppeling aan de raad toegezegd na 

iedere aanbesteding van de serie van 6 aanbestedingen m.b.t. de 

ICT/M2A.

Portefeuillehouder:Cegerek Yasemin 21-3-2019 16:37:30:

Concept versie M2A Rapportage Q4 is nog in bespreking. Komt 

uiterlijk juni 2019.

29-5-2017 25-6-2019

3. Toezeggingen T 2017-07-03 Cliëntenraad 6-9-2018 15:08:35:

Toegezegd is met de beleidsmedewerkers te overleggen in 

hoeverre een cliëntenraad een haalbare kaart is.

Portefeuillehouder:Berkhoff Jan 16-5-2019 16:42:05:

Het traject dat de ASD met Spectrum heeft doorlopen heeft niet 

geleid tot een haalbare aanpak voor een cliëntenraad.  De afdeling 

beraadt zich op het vervolg. Over dit onderwerp komt een memo 

beantwoording raadstoezegging.

3-7-2017 1-6-2019

3. Toezeggingen T 2017-12-18 Overzichten m.b.t. zonnepanelen 19-12-2017 15:54:37:

Toegezegd is om (rekening houdend met de vragen die reeds in de 

organisatie uitstaan) inzage te geven in de overzichten 

(energiekosten, afrekeningen en regelingen?) m.b.t. het beheer van 

de zonnepanelen w.o. die van de Rhijnsberg en de Heerd.

Portefeuillehouder:Berkhoff Jan 21-3-2019 16:39:44:

De opdracht voor verbreding van de beheerstichting wordt op 26 

februari in de collegevergadering vastgesteld. De inkomsten en 

uitgaven van de beheerstichting, waaronder de energiekosten, 

maken deel uit van het onderzoek dat vervolgens zal plaatsvinden 

voor zowel De Heerd als De Rhijnsberg. Dit vraagt meer tijd en plan 

van aanpak wordt vooralsnog voor september verwacht.

18-12-2017 30-9-2019

3. Toezeggingen T 2018-02-19 Duurzaamheidslening non-profit instellingen 5-3-2018 15:43:29:

Wethouder Meijer heeft toegezegd deze regeling eert te vergelijken 

met de BNG-regeling en dan mogelijk terug laten komen in de 

commissie of middels een memo ARI afdoen.

Portefeuillehouder:Meijer Wolbert 22-8-2018 08:23:31:

21-8-2018 Behandeling wordt voorzien voor 2019 (1e  half jaar).

20-2-2018 24-6-2019

3. Toezeggingen T 2018-02-20 Servicenormen 5-3-2018 12:22:13:

Burgemeester de Graaf heeft toegezegd dat 1 x per jaar door de 

organisatie een update aan college en raad wordt voorgelegd m.b.t. 

de evaluatie van de servicenormen.

Portefeuillehouder:Koops-Scheele Jacqueline 25-4-2019 10:41:40:

27-02-2018 uitgezet in de organisatie.

De evaluatie van de servicenormen werd verwacht voor de 

commissie van 1 april 2019.  Wegens vervanging binnen de 

organisatie is dit vertraagd en wordt het document verwacht voor de 

commissie van mei. Op basis van de evaluatie worden de 

aangepaste servicenormen aan de OR voor advies voorgelegd, 

voordat deze aan het college wordt aangeboden ter besluitvorming. 

Na vaststelling worde de stukken aan de raad aangeboden. De 

termijn is derhalve doorgeschoven naar 25 juni 2019.

20-2-2018 25-6-2019

3. Toezeggingen T 2018-09-19 Stichting MFC Vorchten, aanpassingen horeca-beleid 14-1-2019 11:26:57:

Naar aanleiding van de brief, d.d. 28 augustus, van Stichting MFC 

Vorchten met het verzoek tot aanpassing van het horecabeleid, 

heeft de burgemeester toegezegd dat het college vóór 31 december 

een standpunt in te nemen en deze met de raad te delen.

Het verzoek is concreet om een aantal feesten van persoonlijke 

aard (van inwoners van Vorchten) te mogen vieren in de kantine van 

de MFC. Omdat het hier om een paracommerciele lokatie gaat is dit 

tot op heden niet toegestaan in de gemeente Heerde. Dit is wel 

mogelijk als de gemeenteraad dat toestaat. De raad heeft een 

bepaalde beleidsvrijheid daarin.

Portefeuillehouder:Koops-Scheele Jacqueline 16-5-2019 16:44:40:

Memo toezegging aan de raad 2019-02:  Zodra de wensen bekend 

zijn, de burgemeester een standpunt kan innemen over de gevolgen 

voor de openbare orde en veiligheid etc.  wordt integraal aan de 

raad een voorstel gedaan.

Het bestuur van MFC Vorchten is tussentijds bericht gedaan dat hun 

verzoek niet op zichzelf staat maar dat meer (sport)verenigingen 

hebben aangekondigd een verzoek te willen indienen om eer 

exploitatiemogelijkheden in hun kantine. Hen is aanbevolen de 

verbinding te zoeken met deze verenigingen. En hen is 

medegedeeld dat pas op het verzoek wordt beslist als de wensen 

van de overige verenigingen bekend zijn.  Het verzoek van de 

gezamenlijke verenigingen zou in december verzonden worden, 

maar medio januari hebben nog niets ontvangen. Tijdens de 

commissievergadering op 14 januari is toegezegd dat medio juni 

een terugkoppeling volgt. Dit zal onderdeel vormen van de 

portefeuille van de nieuwe burgemeester. De fractie D66/GL pleit 

ervoor daarbij ook de opstelling van een convenant naar voorbeeld 

van de gemeente Oldebroek te betrekken. In de raad van 15 april is 

aangegeven dat dit rond de zomer wordt.

Onderwerp vraagt een bredere en zorgvuldige aanpak waarbij o.a. 

horeca en sport betrokken zijn. Dit kost meer tijd.

19-9-2018 3-12-2019

3. Toezeggingen T 2018-11-06 ambtsgebed 15-11-2018 08:45:45:

In de algemene beschouwingen heeft de fractie D66/GL aandacht 

gevraagd voor de invulling van het ambtsgebed. Afgesproken is de 

bespreking op te pakken wanneer de nieuwe burgemeester 

geïnstalleerd is.

Portefeuillehouder:Koops-Scheele Jacqueline 11-4-2019 17:15:26:

Na de installatie van de nieuwe burgemeester zal de vorm en inhoud 

van het ambtsgebed bespreekbaar worden gemaakt. Binnen het 

fractievoorzittersoverleg is afgesproken dit door te schuiven tot na de 

zomer, in afwachting van een voorstel van de Minister.

1-2-2019 11-11-2019

3. Toezeggingen T 2019-01-14  Relatie revolving fund en gevolgen voor de 

energietransitie

17-1-2019 11:18:21:

Wethouder Meijer heeft tijdens de commissievergadering op 14 

januari 2019 toegezegd dat over de relatie met het revolving fund en 

de gevolgen voor de energiecoöperatie (van het gas af) voor de 

zomer een notitie in de raadscommissie komt. Er is nog verkenning 

gaande.

Portefeuillehouder:Meijer Wolbert 16-5-2019 16:46:28:

Dit wordt betrokken bij de duurzaamheidsmaatregleen, onlangs is 

ook een borgstelling verleend aan de energie coöperatie.

=> Het punt wordt na de cie. van 3/6 verwijderd.

14-1-2019 24-6-2019
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3. Toezeggingen T 2019-02-04 Vitaal Platteland 6-2-2019 08:55:01:

Naar aanleiding van de toelichting in het verslag van 14 januari is 

gevraagd van de gemeente in dit verband doet. De wethouder heeft 

toegezegd nar de ontwikkel- en subsidiemogelijkheden te kijken.

Portefeuillehouder:Berkhoff Jan 16-5-2019 16:48:05:

Heeft nog geen prioriteit gehad.

4-2-2019 30-9-2019

3. Toezeggingen T 2019-04-01 Asbestsituatie gemeentelijke scholen 22-5-2019 14:31:14:

Op de vraag over verduidelijking over de asbestsituatie bij 

gemeentelijke scholen, tijdens de commissievergadering op 1 april, 

heeft wethouder Berkhoff toegezegd via het verslag de actuele 

informatie te strekken.

Portefeuillehouder:Berkhoff Jan Geen stand van zaken 1-4-2019 24-6-2019

3. Toezeggingen T 2019-04-01 Zonnepark Griftdijk 8-4-2019 11:11:26:

Tijdens de commissievergadering op 1 april, waarbij diverse 

discussiepunten zijn besproken, heeft wethouder Berkhoff 

toegezegd de commissie te informeren over de uitkomsten van een 

juridische toets over een mogelijke precedentwerking

Portefeuillehouder:Berkhoff Jan 16-5-2019 16:49:05:

Er volgt een memo beantwoording raadstoezegging.

1-4-2019 3-6-2019

3. Toezeggingen T 2019-04-02  VNOG 8-4-2019 11:40:41:

Tijdens de op 2 april gehouden commissievergadering heeft de 

burgemeester toegezegd de raad te informeren over de in juli en 

september te houden vervolgbijeenkomsten over de situatie bij de 

VNOG.

Portefeuillehouder:Koops-Scheele Jacqueline Geen stand van zaken 2-4-2019 9-9-2019

3. Toezeggingen T 2019-04-02 Hard rijden Kamperweg en Zwolseweg 8-4-2019 12:11:49:

Tijdens de commissie op 2 april is aandacht gevraagd voor te hard 

rijden op de Kamperweg en de Zwolseweg. De burgemeester heeft 

toegezegd na te gaan of handhaving op die wegen noodzakelijk is.

Portefeuillehouder:Koops-Scheele Jacqueline 16-5-2019 16:50:00:

Er volgt een memo beantwoording raadstoezegging.

2-4-2019 3-6-2019
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